
در کنار توسعه صنعت چابهار به دنبال توسعه فرهن هستیم

 

به گزارش روابط عموم و امور بین الملل منطقه آزاد چابهار، به نقل از  ایسنا‐ سعید محمد در بدو ورود به چابهار در جم خبرناران

با بیان اینه کارهای خوب در توسعه صنعت و زیرساخت چابهار رقم خورده است افزود: با برنامهریزیهای که انجام شده است فر

مکنم توسعه مناسب را در منطقه آزاد چابهار شاهد باشیم.

دبیر شورایعال مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کشور در ادامه گفت: چابهار به لحاظ ارتباط مرزی زمین و دریای که با کشورها دارد

دارای ظرفیت بسیار بالای است و همچنین سواحل مُران هم ی از ظرفیتهای مهم چابهار به شمار مرود و منطقه آزاد باید در این

خطه ی نقشآفرین چشمیری داشته باشد.

وی افزود: کارهای خوب در توسعه صنعت و زیرساخت در این منطقه رقم خورده است اما باید شتاب بیشتری پیدا کند.

چابهار به دنبال توسعه فرهن مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کشور گفت: درکنار توسعه صنعت مشاور رییس جمهوری و دبیر شورایعال

هستیم.

وی تصری کرد: مردم چابهار مشلات زیادی دارند و تلاش مکنیم درکنار فعالیتهای اقتصادی، پیوستهای فرهن و رسیدگ به

مشلات مردم در حوزه مسئولیتهای اجتماع در دستور کار قرار بیرد.

محمد افزود: با برنامهریزیهای که هماران ما انجام دادند فر مکنم آینده خیل بهتر و ی توسعه مناسب را در منطقه آزاد چابهار

شاهد باشیم.

مشاور رییسجمهوری و دبیر شورایعال مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کشور در سفر ۲ روزه خود به چابهار ضمن دیدار با اقشار مختلف

مردم، فعالان اقتصادی و علما از طرحهای صنعت، زیرساخت و عمران منطقه آزاد چابهار بازدید خواهد کرد.

حضور در گلزار شهدای گمنام در مسجد پیامبر اعظم (ص) منطقه آزاد و تجدید میثاق با آرمانهای شهدا، بازدید از حاشیهنشین شهر

چابهار و سونتاههای غیر رسم، زیرساختها و تجهیزات بندر شهید بهشت و نقطه منفصل مرز ریمدان، ظرفیتهای اقتصادی و

پروژههای زیرساخت از جمله برنامههای سفر محمد به چابهار اس


